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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 31 DE MARÇ DE 2025 

 
Identificació de la sessió:  
Núm.  PLE2025000003  
Caràcter: Sessió Ordinària 
Data: 31 de març de 2025 
Hora d’inici: 19:30 h 
Hora de fi: 11:00 h 
Lloc: Sala de Plens 
 
 
Hi assisteixen:  
 
Sr. Maurici Jiménez Ruiz, alcalde, regidor delegat de Seguretat Ciutadana, Serveis 
Interns i Comunicació. (PSC-CP) 
 
Sra. Imma Gelabert Casadevall, 1a tinent d’alcalde, regidora delegada de Turisme, 
Promoció Econòmica, Empresa i Ocupació (JUNTS) 
 
Sr. Josep Amat Calvet, 2n tinent d’alcalde, regidor delegat d’Urbanisme i Obres (PSC-
CP) 
 
Sr. Lluís Pujol Pijuan, 3r tinent d’alcalde, regidor delegat d’Hisenda i Patrimoni (JUNTS) 
 
Sra. Maria Blanco Martín,4a tinent d’alcalde,  regidora delegada d’Acció Cultural i 
Comunitària, Tradicions i Educació (PSC-CP) 
 
Sra. Pilar Rojas Molina, 5a tinent d’alcalde, regidora delegada d’Activitats Econòmiques, 
Via Pública i Infància (JUNTS) 
 
Sra. Dolors Escobar Hermosilla, regidora delegada de Benestar Social, Habitatge i 
Recursos Humans (PSC-CP) 
 
Sr. Marc Medina Serra, regidor delegat d’Esports i Salut (PSC-CP) 
 
Sr. Joan Amat Algaba, regidor delegat de Joventut, Noves Tecnologies, Administració 
Digital i Mobilitat (JUNTS) 
 
Sr. Daniel Riera Puertas, regidor delegat de Serveis, Medi Ambient i Benestar Animal 
(PSC-CP). 
 
Sr. Joan Giraut Cot, regidor (BNC) 
 
Sra. Ofelia Castillo Gómez, regidora (BNC) 
 
Sra. Sònia Sànchez Ruart, regidora (SOM-TE) 
 
Sra. Montserrat Rovira Ramos, regidora (ERC-AM) 
 
Sr. Aitor Tendero Guirado, regidor (Autònoms) 
 
Sr. Pedro Torres López, regidor (LVAEC-C) 



DOCUMENT

ACTA_PLE
ÒRGAN

SECRETARIA
EXPEDIENT

PLE2025000003

Codi Segur de Verificació: 
Origen: Administració
Identificador document original: 
Data d'impressió: 05/05/2025 13 08:23
Pàgina 2 de 43

SIGNATURES

1.- Tomas Soler Navarro (TCAT) (Secretari), 10/04/2025 12:52
A

JU
N

T
A

M
E

N
T

 D
E

 C
A

S
T

E
LL

 D
'A

R
O

, P
LA

T
JA

 D
'A

R
O

 I 
S

'A
G

A
R

O
A

qu
es

t d
oc

um
en

t é
s 

un
a 

cò
pi

a 
au

tè
nt

ic
a 

de
l d

oc
um

en
t e

le
ct

rò
ni

c 
or

ig
in

al
.

 

 

2 
 

 
Sra. Sandra Moya Bolívar, regidora (VOX) 
 
 
Secretari:  
 
Sr. Tomàs Soler Navarro, assistit de la funcionària Sra. Margarita Casanovas Mercadé 
 
Interventor: 
 
Sr. Josep Serra Oliveras 
 
L’alcalde, Sr. Maurici Jiménez Ruiz, presideix la sessió.  
  
 
ORDRE DEL DIA  
 
1.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior 

2.- Control dels Òrgans de Govern - Informació de l'alcaldia 

2.1.- Moviments de plantilla 

2.2.- Subvencions 

2.3.- Decrets 

2.4.- Resolucions Judicials 

2.5.- Regidoria d'Hisenda i Patrimoni. Donar compte de la liquidació 2024 

2.6.- Regidoria d'Hisenda i Patrimoni - Donar compte informe anual Funció Interventora 

exercici 2024 

2.7.- Regidoria d'Hisenda i Patrimoni. Donar compte modificació crèdits 1/2025 romanents 

de crèdits 

3.- Dictàmens 

3.1.- Secretaria. Derogació de l’ordenança municipal sobre conservació i seguretat dels 

paràmetres exteriors dels edificis 

3.2.- Secretaria. Proposta de derogació de la vigent ordenança d'ús de la via pública i 

aprovació de la nova 

3.3.- Recursos Humans. Modificació relació de llocs de treball any 2025 

3.4.- Recursos Humans. Aprovació II Pla d'Igualtat 

3.5.- Regidoria de Joventut, Noves tecnologies, Administració Digital i Mobilitat 

Unitat de Joventut 
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Plà Local de Joventut 2025-2028 

3.6.- Unitat de Serveis Socials. Pla Local d'Habitatge 

3.7.- Unitat de Serveis Socials. Derogació i aprovació consell taula local habitatge 

3.8.- Regidoria d'Hisenda i Patrimoni. Aprovació de reconeixement extrajudicial de crèdit 

d’obligacions exp. X2025002430 

3.9.- Regidoria d'Hisenda i Patrimoni. Estimar la bonificació del 95% de l'IBI per a l'exercici 

2025 Casino Castellarenc. 

3.10.- Regidoria d'Hisenda i Patrimoni. Aprovació actualització tarifes per la prestació del 

servei de subministrament d'aigua potable i aprovació nou article per regular procediment 

d'aprovació i modificació tarifes 

3.11.- Urbanisme i obres. Aprovació inicial de l'Ordenança Municipal de gestió de runes i 

residus de la construcció. Exp: GENE2019002730 (X2019002772) 

3.12.- Urbanisme i Obres. Aprovació inicial de la modificació puntual número 16 del Pla 

d’Ordenació Urbanística Municipal, per a la correcció de les alienacions del carrer Miramar 

en el tram comprès entre l’Avinguda S’Agaró i el Passeig Marítim. 

4.- Mocions 

4.1.- Moció del Grup Municipal SOM-Tots per l'Empordà de rebuig al Macro Parc Eòlic 

Marí i el corresponent projecte per l'Àrea Zaper Leba-1, anomenat Mediterràneo-1 

(promogut per Repsol Renovables, SA) 

4.2.- Moció de LVAEC en relació al Projecte de Parc Eòlic Marí per a l'Àrea Zaper Leba-1 

5.- Assumptes urgents 

6.- Precs i preguntes 

 
Desenvolupament de la sessió  
 
Un cop el secretari ha comprovat l’existència del quòrum que cal perquè es pugui iniciar 
la sessió, es comencen a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 
 
 
1.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior 
 
S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents, dels 17 que integren el Ple de 

l’ajuntament, l’acta de la darrera sessió, celebrada el dia 24 de febrer de 2025. 

 
2.- Control dels Òrgans de Govern - Informació de l'alcaldia 
 
2.-1 Moviments de plantilla 
2.2.- Subvencions 
2.3.- Decrets 
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2.4.- Resolucions Judicials 
 
2.5.- Regidoria d'Hisenda i Patrimoni. Donar compte de la liquidació 2024 
 
L’interventor exposa els antecedents, legislació aplicable i el procediment sobre 

l’aprovació de la liquidació del pressupost de l’exercici 2024. Detalla els diferents apartats 

i magnituds que aquesta recull. 

El Sr. Joan Giraut compara algunes magnituds amb les de la liquidació de l’exercici 2023 

i demana que es convoqui una comissió informativa especial per tractar i analitzar 

ambdues liquidacions i com han afectat als plans d’inversió municipals. 

El Sr. interventor proposa que, propera la convocatòria de la Comissió Especial de 

Comptes, sigui aquesta Comissió la que tracti les dues liquidacions com demana el Sr. 

Giraut. 

El Sr. Lluís Pujol, regidor d’hisenda li sembla bé la proposta de l’interventor. 

 
2.6.- Regidoria d'Hisenda i Patrimoni - Donar compte informe anual Funció 
Interventora exercici 2024 
 
L’interventor fa un resum de l’informe  anual de la Funció Interventora del pressupost de 

l’exercici 2024. 

 
 2.7.- Regidoria d'Hisenda i Patrimoni. Donar compte modificació crèdits 1/2025 
romanents de crèdits 
 
L’interventor exposa la modificació de crèdits número 1/2025 en virtut del qual 

s’incorporen determinats romanents de crèdits del pressupost de 2024 al pressupost de 

2025. 

 
3.- Dictàmens 
 
3.1.- Secretaria. Derogació de l’ordenança municipal sobre conservació i seguretat 
dels paràmetres exteriors dels edificis 
 
DEROGACIÓ DE L’ORDENANÇA MUNICIPAL SOBRE CONSERVACIÓ I SEGURETAT 

DELS PARÀMETRES EXTERIORS DELS EDIFICIS 

L’ordenança municipal sobre conservació i seguretat dels paràmetres exteriors dels 

edificis es va aprovar per acord del Ple de 31 de març de 1998, acord que va quedar 

elevat a definitiu de conformitat amb l’article 178.1 c) del Decret legislatiu 2/2003, de 28 

d’abril. Consta a l’expedient electrònic que el text íntegre de la ordenança es va publicar 

en el BOP número 115 de 8 de setembre de 1998. 

Vist l’informe de l’assessor jurídic de data 24 de novembre de 2020, en el qual proposa la 

derogació de l’ordenança de referència atès que algunes qüestions d’aquesta ordenança 

ja estan regulades en normativa urbanística posterior, atès que la regulació del certificat 
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de seguretat de façanes i cobertes no té un fonament legal específic i pot resultar 

contradictori amb la regulació de l’informe tècnic dels edificis i atès que l’ordenança no 

s’ajusta amb el contingut de les ordenances fiscals vigents. 

Vist l’informe del Secretari de la Corporació de data 24 de febrer de 2025. 

De conformitat amb el que disposen els articles 22.2.d),  47.2.f) 49 i 70.2 de la Llei 

7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases del Règim Local, en concordança amb els 

articles 52.2.d), 114.3.a) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el 

Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i amb els articles 58 i 

següents del Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens Locals, aprovat per Decret 

179/95, de 13 de juny, i la resta de legislació aplicable, es proposa al Ple l’adopció del 

següent 

ACORD 

Primer. Aprovar inicialment la derogació de l’Ordenança municipal sobre conservació i 

seguretat dels paràmetres exteriors dels edificis que fou aprovada per acord del Ple de 31 

de març de 1998, acord que va quedar elevat a definitiu de conformitat amb l’article 178.1 

c) del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril.  

Segon. Sotmetre aquest acord a informació pública per un termini de trenta dies hàbils, a 

l’efecte de la presentació de reclamacions i/o suggeriments, mitjançant la inserció del 

corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial de la 

Generalitat, en un diari dels de major difusió de la Província i en el Tauler d’ Anuncis 

d’aquesta Corporació i web municipal, transcorregut el qual sense haver-se presentat cap 

reclamació ni suggeriment, aquest acord inicial s’entendrà aprovat definitivament sense 

necessitat de nou acord. 

Tercer. Aprovada definitivament la derogació de l’ordenança de referència, es publicarà 

en el Butlletí Oficial de la Província. 

Així mateix, es publicarà en el tauler d’anuncis de la Corporació i web municipal  i 

s’inserirà el corresponent edicte en el Diari Oficial de la Generalitat i en el Butlletí d’ 

Informació Municipal, anunciant la referència del Butlletí Oficial de la Província en el qual 

s’hagi publicat. 

******************** 

 El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 

L’alcalde explica que amb l’aprovació del POUM aquesta ordenança ha quedat inhàbil i 

per tant cal derogar-la. 

Votació: 

S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents, dels 17 que integren el Ple de 

l’ajuntament. 
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3.2.- Secretaria. Proposta de derogació de la vigent ordenança d'ús de la via pública 
i aprovació de la nova 
 
 DICTAMEN DE DEROGACIÓ DE L’ORDENANÇA D’OCUPACIÓ DE LA VIA PÚBLICA 
ANTIGA I PUBLICAR LA NOVA  
 
El Cap de la Unitat d’activitats econòmiques emet informe de data 28.02.25 en el que 
proposa la derogació de la vigent ordenança d’Ocupació de la Via Pública i l’aprovació 
d’una de nova. Acompanya text redactat des de la unitat esmentada per a la seva 
tramitació.  
 
La vigent ordenança va ser aprovada per acord del Ple de 15 de maig de 2013 i publicada 
en el BOP de Girona núm. 99 de 23 de maig del mateix any, essent modificada en 
diverses ocasions posteriorment.  
 
La nova ordenança proposada té -com la vigent- l’objectiu regular el règim jurídic de les 
autoritzacions a les quals s’ha de sotmetre l’aprofitament del domini públic municipal, 
mitjançant la seva ocupació temporal o permanent amb taules, cadires, vetlladors o altres 
elements annexos a establiments d’hostaleria, restauració o similars, així com la 
d’ordenar la seva instal·lació i funcionament a fi de garantir el compliment de les 
condicions establertes d’ocupació dels espais d’ús públic.  
 
Vist l'informe emès pel Secretari de la Corporació, es proposa al Ple l’adopció del següent  
 
ACORD  
 
Primer.- Aprovar inicialment la nova Ordenança reguladora de l’ús privatiu comercial de 
la via pública per ocupació temporal, que consta a l’expedient.  
 
Segon.- Aprovar inicialment la derogació de l’Ordenança reguladora de l’ús privatiu 
comercial de la via pública per ocupació temporal aprovada per acord del Ple de 15 de 
maig de 2013 i publicada en el BOP de Girona núm. 99 de 23 de maig del mateix any, 
essent modificada en diverses ocasions posteriorment.  
 
Tercer.- Sotmetre aquests acords i tot l’expedient administratiu a informació pública per 
un termini de trenta dies hàbils, a l’efecte de la presentació de reclamacions i/o 
suggeriments, mitjançant la inserció del corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la 
Província, en el Diari Oficial de la Generalitat, en un diari dels de major difusió de la 
Província i en el Tauler d’Anuncis d’aquesta Corporació i web municipal, transcorregut el 
qual sense haver-se presentat cap reclamació ni suggeriment, s’entendran aprovats 
definitivament sense necessitat de nou acord.  
 
Quart.- Derogada la vigent ordenança i aprovada definitivament la nova ordenança, es 
publicaran aquests acords així com el text íntegre d’aquesta darrera en el Butlletí Oficial 
de la Província, entrant en vigor un cop transcorreguts quinze dies a partir de la total 
publicació. Així mateix, es publicaran en el tauler d’anuncis de la Corporació i s’inserirà el 
corresponent edicte en el Diari Oficial de la Generalitat i en el Butlletí d’Informació 
Municipal, anunciant la referència del Butlletí Oficial de la Província en el qual s’hagin 
publicat els acords esmentats així com el text de la nova ordenança.  
 
Cinquè.- Comunicar aquests acords a l’Administració de l’Estat i a la Generalitat de 
Catalunya, als efectes previstos en l’article 65.3 del Reglament d’obres, activitats i serveis 
dels ens locals, dins del termini dels quinze dies següents a l’aprovació definitiva.   
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******************** 

 
El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 

La Sra. Pilar Rojas explica el contingut de la nova ordenança d’ocupació de la via 

pública. Diu que fa una regulació més clara que la vigent que es deroga, en benefici dels 

veïns i dels establiments. Fa un resum del seu articulat  i destaca, entre d’altres aspectes, 

la constitució d’una fiança que respongui pels casos  d’incompliment de retirada dels 

elements que ocupen la via pública per part de la persona autoritzada a ocupar-la. També 

destaca que els titulars hauran de fer el manteniment de l’espai ocupat, així com la gestió 

de les cues dels clients per entrar als establiments i que entorpeixen el pas dels vianants. 

El Sr. Joan Giraut diu que li sembla que l’ordenança nova millora l’anterior i que és un 

pas endavant per millorar la imatge de la via pública, però el seu grup vol estudiar bé el 

text abans de votar-la a favor i per aquest motiu s’abstindran. 

La Sra. Sònia Sánchez diu que s’abstindrà. 

El Sr. Pedro Torres diu que li sembla correcte però que hi ha alguns conceptes que li 

preocupen, com ara quin serà l’espai lliure pels vianants, en especial pels discapacitats o 

si a les galeries, els locals que no afronten amb via pública poden anunciar l’activitat?. 

La Sra. Montserrat Rovira considera que la nova ordenança és una millora vers 

l’ordenança actual ja que equilibra els interessos dels establiments i dels vianants i 

respon a realitats reals. Destaca alguns articles que considera encertats. Votarà a favor. 

El Sr. Aitor Tendero diu que l’ordenança porta molt del municipi que volem ser. Celebra 

les mesures pel control d’accessos així com la ocupació fora del límit autoritzat. Proposa 

un canvi de model que no posi “pegues”, ja que és complicat iniciar una activitat.  Critica 

que no es diferenciï entre petits i grans establiments i es tractin tots igual. Considera 

desproporcionada la fiança pels petits establiments. Proposa que no es multin els 

establiments si no és per infraccions reiterades. Proposar fer una escala de fiances, 

bonificar els establiments oberts tot l’any, entre d’altres propostes. Aprofita per proposar 

un reconeixement als establiments que, portant molts anys oberts, tanquin les seves 

portes com és el cas de la perruqueria Carmen, que ha tancat després de més de 50 

anys oberta. 

La Sra. Sandra Moya diu que s’abstindrà. 

La Sra. Pilar Rojas, respon a les preguntes dels portaveus així com a les seves 

propostes. Explica que de les propostes que van formular algunes s’han recollit i altres no 

i en diu els motius, al Sr. Giraut li diu que el tema de les cues ja està contemplat, en quant 

a l’espai per vianants que comenta el Sr. Torres, diu que s’ha estudiat molt i s’ha posat en 

valor i l’incompliment pot ser motiu de revocació, en quant a la zona del Canaletes 

recorda que és espai privat; agraeix les paraules de la Sra. Rovira i diu que trepitgen el 

carrer. Al Sr. Tendero li diu que totes les propostes que ha comentat son les que va 

avançar a la Comissió Informativa, diu que a la unitat estaven esperant que les formules 

en ferm, però no ho ha fet. Diu que algunes són molt populistes i algunes poden ser 
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il·legals, cal seguir diu el procediment administratiu, recorda que es resolen algunes 

peticions en dues setmanes. Sobre disposar de la mateixa zona dos establiments 

diferents no és possible, ha de ser pel titular del negoci. En quant a bonificacions, explica 

que tenim uns preus molt correctes i per sota d’altres municipis, en resum, dona resposta 

a les diferents peticions del Sr.Tendero, també el convida a adreçar-se a la unitat. 

El Sr. Tendero diu que a la Comissió Informativa ja va comentar les seves propostes i 

entenia que era suficient, en quant al mínim de 500€ diu que ho troba desproporcionat 

pels petits comerços 

Votació: 

Vots a favor: 12 (6 PSC, 4 JUNTS, 1 SOM, 1 LVAEC:) 
Abstencions: 5 (2 BNC, 1 VOX, 1 ERC i 1 Autònoms) 
 
 
3.3.- Recursos Humans. Modificació relació de llocs de treball any 2025 
 
Expedient: GENE2024006521 (X2024006622) 

ASSUMPTE: MODIFICACIÓ DE LA RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL DE 

L’EXERCICI PRESSUPOSTARI 2025. 

ANTECEDENTS DE FET 

Primer.- Vist que en data 21 de febrer de 2018 el Ple municipal va aprovar definitivament 

la Relació de Llocs de Treball (RLT) de l’Ajuntament de Castell d'Aro, Platja d’Aro i 

S'Agaró.  

Segon.- Vista l’acta de la Mesa general de negociació del dia 19  de març de 2025, en la 

que s’acorda proposar al ple l’estimació/desestimació de les propostes presentades a  la 

comissió tècnica de revisió de la valoració de llocs de treball de l’any 2024. 

Tercer.- Vist l’Annex II que regula les normes de funcionament de la comissió tècnica de 

revisió de la valoració de llocs de treball, aprovat per la Mesa General de Negociació en 

data 25 de gener de 2018.  

Quart.- Vistos els informes emesos per la Cap de Recursos Humans, on s’argumenten 

els motius de les estimacions i desestimacions en cada cas, adjunts a l’expedient. 

FONAMENTS DE DRET  

D’acord amb l’article 31.3 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el 

Reglament del personal al servei de les entitats locals, disposa que la modificació de la 

relació de llocs de treball, en el supòsit a què es refereix l'article 27.1 d'aquest Reglament, 

s'ha de justificar mitjançant la memòria que acrediti les circumstàncies de l'article 27.2 

d'aquest Reglament i, si s'escau, la definició dels llocs de què es tracti. 

Vist l’article 32.2 el qual disposa que la relació de llocs de treball l'ha d'aprovar el ple de la 

Corporació o l'òrgan corporatiu superior de l'entitat local. Igualment, el mateix òrgan ha 

d'aprovar les modificacions que es produeixin. 
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Per tot això, en virtut de les atribucions que tinc conferides, proposo al Ple l'adopció dels 

següents. 

ES PROPOSA AL PLE: 

Primer.- Modificar la vigent Relació de Llocs de Treball, a proposta de la Corporació, 

atenent a criteris organitzatius dels següents llocs de treball: 

- Amortització del lloc de treball de Responsable Tècnic/a de gestió tributària i 

rendes. 

- Amortització del lloc de treball de Tècnic/a de comptabilitat i control intern. 

- Amortització del lloc de treball de Responsable Tècnic/a de 

comptabilitat. 

- Amortització del lloc de treball de Tècnic/a de gestió administrativa. 

- Amortització del lloc de treball de Tècnic/a d’atenció a la ciutadania. 

- Amortització del lloc de treball de Responsable Aula Adults. 

- Amortització d’una dotació del lloc de treball de Formador/a Aula Adults. 

- Amortització del lloc de treball de Responsable PAM. 

- Amortització del lloc de treball d’Arquitecte/a. 

- Amortització de 3 dotacions del lloc de treball d’Educador/a Llar d’Infants. 

-          Increment de 3 dotacions del lloc de treball de Professor/a Llar d’Infants 

- Increment de 9 dotacions del lloc de treball d’Administratiu/va de gestió. 

- Increment de 1 dotació Responsable d'inspecció. 

- Modificació del grup de classificació del lloc de treball de Cap d’Àrea d’atenció a 

les persones. 

- Modificació del grup de classificació del lloc de treball de Cap d’Àrea 

de promoció local. 

- Modificació del règim jurídic de l'Encarregat de la brigada municipal. 

-   Modificació del règim jurídic del Sotsencarregat de la brigada municipal i del    

grup de classificació, passant a ser AP/C2 

- Modificació de les funcions i de la valoració assignada al lloc de treball 

de Cap d’Unitat de Serveis Econòmics. 

- Modificació del lloc de treball de Cap de la Unitat de Cultura, afegint disponibilitat. 
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ADMINISTRATIU/VA Desestimada  

ADMINISTRATIU/VA Desestimada  

GESTOR/A 

ADMINISTRATIU/VA 

Desestimada  

 

Quart.- Totes les modificacions, s’aplicaran amb efectes econòmics des del 01/01/2025. 

Cinquè.- Imputar la despesa amb càrrec a les partides corresponents del pressupost 

vigent. 

Sisè.- L’acord de Ple de modificació de la RLLT, s’haurà de publicar de conformitat amb 

la legislació vigent, en el Butlletí Oficial de la Província i l’anunci corresponent en el Diari 

Oficial de la Generalitat de Catalunya així com comunicar-ho als òrgans competents de 

les diferents administracions. 

Setè.- L’acord de Ple s’haurà de comunicar a les àrees/unitats d’adscripció, a l’Àmbit de 

Recursos Humans i a les representacions unitàries del Personal.  

******************** 
 
El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 

La Sra. Dolors Escobar, exposa resumidament els criteris organitzatius i la modificació 

de determinats llocs de treball que consten a l’expedient. Al mateix temps explica el 

procediment seguit per a resoldre les al·legacions presentades a la Comissió de tècnica 

de revisió de les valoracions de la RLLT i l’informe sobre dites al·legacions que motiva la 

seva estimació o desestimació. 

Votació: 

Vots a favor: 16 (6 PSC, 4 JUNTS, 2 BNC, 1 SOM, 1 ERC, 1 LVAEC i 1 AU:) 
Abstencions: 1 (VOX) 
 
 
3.4.- Recursos Humans. Aprovació II Pla d'Igualtat 
 
Expedient: GENE2025002509 (X2025002549) 

APROVACIÓ PLA IGUALTAT INTERN.  

ANTECEDENTS DE FET 

El 9 de novembre de 2017, el Ple d'aquesta corporació, va acordar aprovar el I Pla 

d'Igualtat Intern de l'Ajuntament.  

Atès que el període de vigència o durada dels plans d'igualtat, que serà determinat, en el 

seu cas, per les parts negociadores, no podrà ser superior a quatre anys. 
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Vist que s'ha procedit a l'elaboració del  II  Pla d’Igualtat intern de l’Ajuntament de 

Castell d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró, amb l’objectiu de ser una eina que serveixi per 

incorporar la perspectiva de gènere a les relacions laborals de l’Ajuntament.  

Vista l'acta de la Mesa General de negociació del 24/03/2025 en la que s'acorda elevar al 

ple la proposta de II Pla d'Igualtat per unanimitat dels assistents. 

 

FONAMENTS DE DRET  

> Llei Orgànica 3/2007, de 22 de març , per a la igualtat efectiva de dones i homes. 

> Reial Decret llei 6/2019, d'1 de març , de mesures urgents per la garantia 

d'igualtat de tracte i d'oportunitats entre dones i home en l'ocupació i l'ocupació. 

> Reial Decret 901/2020 de 13 d'octubre , pel qual es regulen els plans d'igualtat i el 

seu registre i es modifica el Reial decret 713/2010, de 28 de maig, sobre registre i 

dipòsit de convenis i acords de treball. 

> Reial Decret 902/2020, de 13 d’octubre , d’igualtat retributiva entre dones i homes. 

> Llei 4/2023, de 28 de febrer , per a la igualtat real i efectiva de les persones trans i 

per a la garantia dels drets de les persones LGTBI. 

> Llei 17/2015 , d’igualtat entre dones i homes (Comunitat autònoma de Catalunya).  

> Reial Decret 1026/2024, de 8 d’octubre , per el qual es desenvolupa el conjunt 

planificat de les mesures per a la igualtat i no discriminació de les persones LGTBI 

a les empreses. 

 

ES PROPOSA AL PLE: 

Primer.- Aprovar el II Pla d'igualtat intern de l'Ajuntament de Castell d'Aro, Platja d'Aro i 

S'Agaró que s'adjunta a l'expedient 

Segon.- Inscriure el Pla en el registre públic corresponent, en compliment de l'article 11.1 

del Reial decret 901/2020, de 13 d'octubre. 

Tercer.- Aquest expedient es sotmet  a informació pública durant un termini de 30 dies 

hàbils, comptats a partir de l’endemà de la publicació d’aquest Edicte en el Butlletí Oficial 

de la Província, als efectes que les persones interessades puguin examinar-lo i presentar 

les reclamacions i al·legacions que es considerin convenients. 

Transcorregut aquest període sense que se n’hagin presentat es considerarà aprovat 

definitivament. 

******************** 

 El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 

La Sra. Dolors Escobar, explica que el Pla vigent tenia una durada de quatre anys que 

ja han vençut, motiu pel qual és necessari aprovar-ne un de nou. Seguidament fa un 

exposició detallada i extensa del contingut del pla que se sotmet a l’aprovació del Ple. 
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El Sr. Pedro Torres  remarca la baixa participació en l’enquesta, també diu que els 

càrrecs de caps, majoritàriament són homes i els de serveis majoritàriament dones, dona 

la enhorabona per la figura del mediador. 

La Sra. Montserrat Rovira diu estar d’acord amb les explicacions i que és un pla molt 

ambiciós, però a la realitat diu que te la sensació que es fa perquè s’ha de fer. Demana 

que es treballi amb més intensitat, reconeix que és un tema estructural de la societat 

La Sra. Sandra Moya diu que en els grups de cotització de C1 i C2 s’haurien d’incorporar 

més homes i en el grup AP més dones. Critica el llenguatge inclusiu que utilitza el text de 

Pla i llegeix unes declaracions de la filòloga i catedràtica, Creu de Sant Jordi, Carme 

Junyent en contra d’aquest llenguatge. 

L’alcalde fa esment a algunes de les conclusions del Pla, així la que diu que la diferència  

de retribucions és qüasi inexistent ja que és de l’1,72%. Diu que abans de l’aprovació i 

implementació de la RLT l’any 2018 no era així. També reconeix la manca de seguiment 

que s’ha fet del Pla. 

Votació: 

Vots a favor: 16 (6 PSC, 4 JUNTS, 2 BNC, 1 SOM, 1 ERC, 1 LVAEC i 1 AUTÒNOMS) 
Abstencions: 1 (VOX) 
 
(En aquest punt, quan són les 21,06 marxa el Sr. Aitor Tendero, per lo que queden 16 

membres dels 17) 

 
3.5.- Regidoria de Joventut, Noves tecnologies, Administració Digital i Mobilitat 
Unitat de Joventut 
Plà Local de Joventut 2025-2028 
 

ACORDA: 
 
PRIMER .- Aprovar segons Informe i tot lo exposat, Pla Local de Joventut 2025/28 de 
l’Ajuntament de Castell d’Aro, Platja d’Aro i s’Agaró.  
 

La regidoria de joventut de l'Ajuntament de Castell d’Aro, Platja d’Aro i s’Agaró fa anys 

que treballa amb i per al col·lectiu jove. El Pla Local de Joventut 2025-2028 representa un 

pas més en l'evolució de les polítiques de joventut.  

La diagnosi ha posat sobre la taula la realitat d’un col·lectiu, i el PLJ vol donar resposta a 

les necessitats detectades, i ho fa donant prioritat a les polítiques d'emancipació (oferir 

suport i acompanyament en les transicions vitals), treballant per la consolidació de 

l’equipament juvenil Espai Jove com l’espai de referència juvenil (tant a Platja d’Aro com 

a Castell d’Aro), i posant la participació com a metodologia per generar activitats i 

projectes així com a eina d’empoderament juvenil. És aquest doncs el punt de partida de 

les noves polítiques de joventut de l'Ajuntament de Castell d’Aro, Platja d’Aro i s’Agaró.  
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El retorn i la difusió del PLJ  

És important realitzar un retorn del Pla Local de Joventut a totes les persones que han 

participat en el desenvolupament del mateix. En aquest sentit, s’obren dues línies que es 

recomana dur a terme a nivell de retorn i difusió del document. Per una banda, és 

rellevant fer arribar el document a totes les persones que han participat com les joves, les 

entitats, els/les tècnics municipals de les diverses àrees, les professionals i expertes. I, 

per altra, i no menys important, cal fer arribar també el document a les persones joves del 

municipi en concret, i a la ciutadania en general.  

Durant el procés d’elaboració s’ha anat treballant el document amb l’equip tècnic de la 

regidoria de Joventut i el grup motor permetent correccions, noves incorporacions 

d’informació, fins a obtenir aquest document consensuat. Ara és moment, doncs, de 

donar-lo a conèixer. A continuació es proposen diverses accions:  

- Presentació formal del PLJ un cop aprovat pel Ple Municipal. Presentació on es 

conviden a totes les persones implicades, equips tècnics d’altres àrees municipals, 

professionals que treballen amb joves de diversos àmbits, entitats, associacions, joves i 

famílies.  

- Facilitar l’accés a la web, i fer publicacions a través de les xarxes socials municipals.  

- Presentació del PLJ mitjançant una sessió dinamitzada a l’equipament juvenil (tant a 

l’Espai Jove com a l’espai de Castell d’Aro) que tingui les joves del municipi com a 

destinataris.  

- Generar un document de lectura fàcil per fer arribar les idees principals del document a 

la població (adequat a les persones joves, resumint les informacions i dotant-lo d’una 

presentació atractiva).  

- Enviament d’exemplars del document a totes les persones que han participat. 

 

A més a més, cal destacar que l’elaboració del PLJ ha permès generar espais de trobada 

valorats positivament pels participants. En aquest sentit, s’obre l’oportunitat de mantenir-

los, re programar-los amb objectius concrets per part de l’equip de la regidoria de 

Joventut i l’equip tècnic.  

ANNEX 1  

En aquest Annex volem fer referència específicament els projectes portats a terme i 

accions específiques en aquests 4 anys de pla local de joventut. Tracta de forma més 

específica i resumida el treball fet durant aquests 4 anys  
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Primer recordar diferents dades:  

Es va realitzar l’elaboració del Pla local de Joventut durant l’any 2019. Van participar en el 

procés més de 500 joves del municipi, regidors, tècnics de les diferents àrees de 

l’ajuntament, associacions del municipi, referents juvenils, empresaris joves i també es va 

assistir a diferents festes tradicionals que es realitzen al municipi (festa de Pasqüetes a 

Castell d’Aro i el Sant Jordi a Platja d’Aro).  

Aquest recull d’informació va servir per elaborar un document i recollir tota aquesta 

informació, tan valuosa i poder definir unes línies d’actuació en diferents temàtiques: 

salut, ocupació, formació, cohesió, participació, habitatge…  

Durant aquests quatre anys la Unitat de joventut es va plantejar diferents línies 

d’actuació:  

1- Administració com a dificultat per part dels joves d’accedir a espais.  

2- Percepció negativa dels joves  

3- Manca d’espais culturals i artístics  

4- Pas de primària a secundària  

5- Espai per famílies per compartir sobre diferents temàtiques  

6- Sentiment de pertinença al municipi de Platja d’Aro.  

Durant els diferents anys s’han portat a terme diferents projectes que expliquem a 

continuació:  

El Projecte fent poble, consisteix a oferir diferents activitats per la joventut del municipi i 

fer-los partícips. Les activitats han consistit en dos monòlegs; una a Platja d’Aro i l’altre a 

Castell d’Aro conjuntament amb una campanya del carnet jove municipal. Alhora hem 

reactivat altres activitats com la pujada del pernil per Carnaval, a la festa major de Platja 

d’Aro la captura de síndries / menjada de síndries i la sensibilització del medi ambient.  
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La festa de Joventut és un espai de trobada pels joves del municipi. Aquesta és la tercera 

edició, aquesta va néixer amb la intenció de ser un punt de referència, on tenia cabuda 

diferents activitats, concerts, entitats juvenils entre d’altres on els joves ho sentin seu. Ara 

mateix i com a resultat de la feina feta, s'organitzen entre ells per la celebració d’aquesta 

festa, i participen joves i associacions del municipi.  

Alhora va sorgir la necessitat d’un espai on els joves majors de 18 anys del municipi 

poguessin trobar-se i compartir. D’aquesta forma es va iniciar aquest espai que consisteix 

a trobar-se un cop el mes, els encarregats de preparar l’activitat eren els i les joves, 

trobant estones de relació i creant xarxa entre ells, perquè en un futur siguin el motor de 

futures propostes, associacions i altres dins del municipi.  

El projecte PASE va consistir en visitar els cursos de 6e de Primària dels CEIP de Fanals, 

Estanys i Vall d’Aro. En aquests cursos es va explicar l’àrea de Joventut i els projectes 

que poden participar com a joves. Aquest curs 2022-2023 tenim unes inscripcions de 40 

juniors per tant l’entrada els col·legis ha estat ben rebuda.  

Apropar l'administració a les persones joves, a través d’uns vídeos per xarxes socials on 

les diferents àrees de serveis del municipi, expliquen els i les joves quins tràmits poden 

portar a terme.  

El projecte PASE va consistir en visitar els cursos de 6e de Primària dels CEIP de Fanals, 

Estanys i Vall d’Aro. En aquests cursos es va explicar l’àrea de Joventut i els projectes 

que poden participar com a joves. Pel curs 2022-2023 vam tenir unes inscripcions de 

quaranta juniors per tant l’entrada els col·legis ha estat ben rebuda.  

Apropar l'administració els i les joves, a través d’uns vídeos per xarxes socials on les 

diferents àrees de serveis del municipi, expliquen els i les joves quins tràmits poden 

portar a terme.  

Temàtiques que durant aquest quatre anys s’han realitzat diferents accions:  

- Habitatge:  

Taula d’habitatge municipal. Representació del regidor de Joventut i en el grup que 

treballa específicament la problemàtica per a joves.  

Apropar les ajudes d’habitatge els joves del municipi. Trobada amb l’administrativa que 

s’encarrega del servei d’habitatge, per veure quines sinergies podem trobar per apropar i 

normalitzar aquest servei en els joves.  

Ajuda d’emancipació juvenil, s’ha creat una partida pressupostària de 30.000€ per ajudar 

els i les joves del municipi. Ajuda de 600€ per l’emancipació de les persones joves.  
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- Educació formal:  

Conveni amb l’ajuntament de Llagostera per que els i les joves del municipi tinguin la 

mateixa puntuació. El conveni és pel PFI-PTT Llagostera- Cassa de la Selva pel perfil de 

jardineria.  

Participem del projecte Ridaura i dinàmics.  

Com avançat el projecte anomenat del XUP-XUP, a nivell de formació. D’altra banda 

també la demanda dels mòduls A,B ,C.  

Projecte d’acompanyament escolar, el projecte dependrà de les AMPAS  

Conveni amb la cambra de comerç per portar a terme diferents cursos d’inserció laboral. 

S’ha realitzat un curs de monitor/a de menjador i un curs de carretoner.  

Contacte amb la fundació Impulsa dos joves del municipi participen del projecte.  

Mentoratge a l’Institut amb el projecte del servei comunitari.  

- Educació en el lleure:  

Pensar de forma conjunta els casals municipals, i una oferta específica de monitor 

esportiu.  

Continuar repensant la oferta d’educació en el lleure. Activitats puntuals, colònies, casals.  

- Salut:  

Realització del projecte oxigen amb un grup de 10 joves, realitzat amb la referent de 

benestar emocional. Grup específic per treballar amb persones joves el benestar 

emocional.  

- Cultura i sentiment de pertinença:  

Participació en la festa major de Platja d’Aro, amb la participació d’un grup motor de joves 

per començar a posar mirada juvenil.  

Participació en la festa major de Platja d’Aro, amb la participació d’un grup motor de 

joves. Grup de joves a través del grup motor van organitzar les activitats d’un dia de la 

festa major.  

- Esport i Oci:  

La implicació de l’àrea d’esports en les activitats d’acompanyament a joves.  

Continuació del projecte fem+esport joves, projecte que va començar amb el futbol net. 

Durant la realització del projecte s’han portat a terme diferents activitats  



DOCUMENT

ACTA_PLE
ÒRGAN

SECRETARIA
EXPEDIENT

PLE2025000003

Codi Segur de Verificació: 
Origen: Administració
Identificador document original: 
Data d'impressió: 05/05/2025 13 08:23
Pàgina 19 de 43

SIGNATURES

1.- Tomas Soler Navarro (TCAT) (Secretari), 10/04/2025 12:52
A

JU
N

T
A

M
E

N
T

 D
E

 C
A

S
T

E
LL

 D
'A

R
O

, P
LA

T
JA

 D
'A

R
O

 I 
S

'A
G

A
R

O
A

qu
es

t d
oc

um
en

t é
s 

un
a 

cò
pi

a 
au

tè
nt

ic
a 

de
l d

oc
um

en
t e

le
ct

rò
ni

c 
or

ig
in

al
.

 

 

19 
 

esportives amb associacions del municipi, i també diferents sortides a Barcelona. Gràcies 

el conveni amb el FCBarcelona.  

- Ocupació i formació:  

Gestió de la subvenció del SOC de joves en pràctiques, tres joves amb un contracte de 6 

mesos.  

Curs de monitor/a esportiu realitzat durant l’estiu, amb pràctiques del curs de monitor 

esportiu en el casal esportiu.  

Jornada d’emprenedoria jove. La jornada es va realitzar amb la col·laboració de l’alumnat 

del grau de Sant Feliu de Guíxols d’administració i finances. Trobar sinergies entre les 

persones joves emprenedores.  

- Mobilitat Internacional  

Xerrades a l’Institut i l’espai jove sobre mobilitat internacional. Les xerrades van ser 

portades a terme per l’entitat de Youth BCN. També s’ha portat a terme la participació en 

un intercanvi de mobilitat internacional a VIC amb joves de diferents països.  

- Participació:  

Punt d’informació juvenil millora de les xarxes socials i de les visites.  

Servei comunitari s’ha pensat el projecte propi de l’àrea.  

Es va portar a terme la decoració de diferents espais municipals. Les persones joves van 

decidir com volen decorar aquells espais, a través de dibuixos o missatges. Els espais 

decorats van ser l’espai jove.  

Vam portar a terme un graffiti a l’entitat dels Ducs. El graffiti es va portar a terme el camp 

de futbol. També s’ha portat a terme amb el club de futbol ARO C.E  

Creació d’una cançó de rap amb el grup de juniors, que van escriure ells.  

Pressupostos participatius projecte portat a terme a l’Institut Ridaura amb l’alumnat de 4t 

ESO. La proposta més votada va ser unes màquines saludables.  

Projecte educant la mirada sobre el racisme. Joves que han participat de l’elaboració d’un 

vídeo.  

D’altra banda per fer visible l’àrea de joventut s’ha portat a terme diferents accions:  

- Presentació pla local de joventut en l’àmbit polític.  

- Aprovació del pla local de Joventut pel ple de l’ajuntament.  



DOCUMENT

ACTA_PLE
ÒRGAN

SECRETARIA
EXPEDIENT

PLE2025000003

Codi Segur de Verificació: 
Origen: Administració
Identificador document original: 
Data d'impressió: 05/05/2025 13 08:23
Pàgina 20 de 43

SIGNATURES

1.- Tomas Soler Navarro (TCAT) (Secretari), 10/04/2025 12:52
A

JU
N

T
A

M
E

N
T

 D
E

 C
A

S
T

E
LL

 D
'A

R
O

, P
LA

T
JA

 D
'A

R
O

 I 
S

'A
G

A
R

O
A

qu
es

t d
oc

um
en

t é
s 

un
a 

cò
pi

a 
au

tè
nt

ic
a 

de
l d

oc
um

en
t e

le
ct

rò
ni

c 
or

ig
in

al
.

 

 

20 
 

- Presentació del pla local de Joventut en l’àmbit del jovent del municipi.  

- Elaboració de la memòria de l’àrea de Joventut del curs 2018-2019.  

- Visibilitat del document del Pla local de Joventut perquè la ciutadania tingui accés.  

- Retorn a nivell polític de les actuacions portades a terme.  

- Retorn a l’equip tècnic de la Unitat de Joventut de les actuacions realitzades durant el 

2022.  

- Retorn el grup motor del Pla local de Joventut, de les actuacions fetes.  

També cal destacar les diferents millores en la visibilització de la unitat de Joventut:  

- Canvi de la cartellera exterior del palau d’esports.  

- Canvi de la part exterior de l’espai jove.  

- Compra de la carpa per esdeveniments exteriors.  

- Canvi de la pantalla interactiva portada al Palau d’esports.  

Per últim durant l’últim any del pla local de joventut es va treballar específicament 

diferents aspectes:  

- Acompanyar les persones joves en la recerca de feina i l’accés al mercat de treball  

 

Es va realitzar una jornada de speed dating on les persones joves van realitzar 

entrevistes ràpides per trobar feina.  

- Promoure figures de mentoratge, que acompanyin i orientin les persones joves, al 

finalitzar els seus estudis, en les possibles sortides laborals.  

 

Jornades d’orientació per a persones joves i les seves famílies. Es van realitzar a 

l’Institut, on també es van realitzar unes entrevistes ràpides per conèixer les seves 

preocupacions i acompanyar-les en la decisió.  

- Crear un servei de consulta i atenció confidencial, a través del qual els i les joves puguin 

establir vincle amb personal expert en temes de salut en sentit ampli que les pugui 

escoltar, acompanyar i orientar en la seva presa de decisions.  

 

Ampliar el punt jove de salut donant una millor atenció a les persones joves que 

necessiten un millor acompanyament.  

- Generar un espai de trobada per a joves a Castell d’Aro.  

L’espai d’escoles velles ha generat un lloc de trobada pels joves del municipi. S’ha creat 

un grup de juniors per a joves de 12 a 14 anys els dilluns i dimecres, i un per joves 

dimarts i dijous. 
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 El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 

El Sr. Joan Amat explica quin és l’objecte i contingut del pla. Ressalta alguns punts per 

posar-los en valor, diu, com ara la manca d’habitatge. Explica els eixos estratègics que el 

Pla proposa. 

Votació: 

Vots a favor: 15 (6 PSC, 4 JUNTS, 2 BNC, 1 SOM, 1 ERC  i 1 LVAEC) 
Abstencions: 1 (VOX) 
 
 
3.6.- Unitat de Serveis Socials. Pla Local d'Habitatge 
 
Títol del dictamen: 

UNITAT DE SERVEIS SOCIALS. PLA LOCAL HABITATGE 

Text del dictamen: 

X2025001952       – GENE 2025001920 

Atès el que preveu la nova Llei de Serveis socials de Catalunya, Llei 12/2007, d’11 

d’octubre de Serveis socials, en matèria d'assistència i serveis socials de Benestar social, 

en relació a les unitats bàsiques d’assistència i Serveis socials,  

Ateses les responsabilitats atribuïdes al Municipi per les normatives que en cada supòsit 

s’explicitaran, 

L’adopció d’aquest acord es competència d’aquest Ple. 

ACORDA: 

PRIMER.- Aprovar el Pla Local d’Habitatge municipal. 

******************** 
 
El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 

La Sra. Dolors Escobar explica l’objectiu del pla, la diagnosi i problemàtica i el seu 

contingut. Exposa la proposta d’objectius a sis anys i destaca les accions més importants 

que preveu el pla. 

El Sr. Joan Giraut diu que hi estan d’acord, que la proposta ho diu quasi tot sobre les 

necessitats d’habitatge. 

La Sra. Sònia Sánchez diu que en sis anys no ha vist cap paper que proposi habitatges 

de protecció oficial i ara tot es fa recaure en els privats. Votarà en contra.  

El Sr. Pedro Torres diu que és un problema general i felicita a l’alcalde per posar a 

disposició de la Generalitat terrenys per edificar habitatges de protecció oficial, tal i com 

els ha informat. 
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La Sra. Montserrat Rovira diu que a les eleccions del 2019 no tots els partits portaven al 

seu programa el tema de l’habitatge, al 2023 tots ho duien, això vol dir que alguna cosa 

ha canviat, és un greu problema, dona la raó a la Sra. Sànchez en que no s’ha impulsat 

cap promoció d’habitatges de protecció oficial, diu que tenim feina per fer 

La Sra. Sandra Moya diu que no entén que el pla no parli d’acabar amb les ocupacions 

d’habitatges i que hi ha apartats del pla que no quedar clar com s’aplicaran. Diu que 

s’abstindrà. 

El Sr. alcalde diu que no és fàcil, que tenim uns 350 habitatges buits segons es desprèn 

del consum d’aigua facturat. Diu que cal una tasca mediadora. Diu que en el municipi hi 

ha un 23% de majors de 65 anys i d’aquests un 30% viuen sols. El Pla fa propostes, hi ha 

però un marc legal que no depèn de nosaltres. Recorda també que disposem de la bossa 

de lloguer municipal, ara toca diu vetllar pel compliment del pla. 

Votació: 

Vots a favor: 14 (6 PSC, 4 JUNTS, 2 BNC, 1 ERC i 1 LVAEC) 
Abstencions: 2 (SOM i VOX) 
 
 
3.7.- Unitat de Serveis Socials. Derogació i aprovació consell taula local habitatge 
 
Secretaria 

Expedient GENE2025001602 (x2025001628) 

PROPOSTA D’ACORD 

DICTAMENT DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA D’ATENCIÓ A LES 

PERSONES, PARTICIPACIÓ CIUTADANA, MOBILITAT, NOVES TECNOLOGIES I 

EDUCACIÓ 

A iniciativa de la Unitat de Benestar social i de participació ciutadana de l’Ajuntament de 

Castell d’Aro, Platja d’Aro i s’Agaró, es vol impulsar el reglament per la creació i la 

constitució del Consell de la Taula  local d’Habitatge, amb la voluntat d’actualitzar les 

existents normes de funcionament i organització de la taula, i així enfortir el treball en 

xarxa en matèria d’habitatge al municipi. 

Per tot l’exposat, es proposa el Ple l’adopció del present 

ACORD: 

PRIMER .- Constituir el Consell de La Taula Local de l’Habitatge de Castell d’Aro, Platja 

d’Aro i s’Agaró, com a òrgan de participació que afavoreix un espai de reflexió i debat per 

unificar objectius i línies d’actuació entre administracions, institucions, entitats públiques i 

privades, professionals i agents socials del municipi pel que fa a les polítiques 

d’habitatge, amb l’objectiu de garantir el dret a l’habitatge digne al conjunt de la 

ciutadania.  
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SEGON.- Aprovar inicialment la derogació del vigent reglament del Consell Local de la 
Taula de l’Habitatge de Castell- Platja d’Aro aprovat pel Ple de l’ajuntament en sessió 
celebrada el dia 25 novembre de 2020, acord que va quedar elevat a definitiu a l’empara 
de l’article 178.1.c) del DL 2/2003, de 28 d’abril; publicat en el BOP número 47 de 10 de 
març de 2021 i el nou Reglament del Consell de la Taula Local d’Habitatge citat en el 
punt anterior.  
 
TERCER.- Sotmetre el present acord a informació pública i audiència dels interessats per 
un període de 30 dies, a efectes de reclamacions i suggerències, mitjançant la inserció 
del corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial de la 
Generalitat, en un diari dels de major difusió de la Província i en el Tauler d’Anuncis 
d’aquesta Corporació i web municipal. 
 

QUART.- Entendre aprovat definitivament el present Reglament de forma automàtica i 

sense necessitat de nou acord, si durant el període d’exposició pública a que s’ha fet 

referència anteriorment, no es produeix cap reclamació o suggerència, en aquest cas 

entrarà en vigor, de conformitat amb lo disposat per l’article 70 de la LRBRL, un cop hagin 

transcorregut 15 dies a comptar des de la publicació del text íntegre del Reglament en el 

BOP. 

CINQUÈ.-  Tan aviat es produeixi la seva aprovació definitiva, enviar, dins del termini dels 

quinze dies següents, una còpia íntegra i fefaent del Reglament a la Administració de 

l’Estat, a través de la Subdelegació del Govern a Girona i al Departament corresponent 

de la Comunitat Autònoma, als efectes que procedeixin en dret. 

******************** 
 
El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 

La Sra. Dolors Escobar exposa els antecedents i l’objecte del Consell participatiu. 

El Sr. Giraut ho considera un complement del punt anterior i considera que es va en la 

bona direcció. Votaran a favor. 

La Sra. Sònia Sánchez diu que s’abstindrà. 

El Sr. Pedro Torres també pensa que aquest consell és conseqüència del punt anterior. 

Votarà a favor. 

La Sra. Montserrat Rovira diu que votarà a favor. 

La Sra. Sandra Moya diu que, com en el punt anterior, s’abstindrà. 

Votació: 

Vots a favor: 14 (6 PSC, 4 JUNTS, 2 BNC, 1 ERC, i 1 LVAEC) 
Abstencions: 2 (SOM i VOX) 
 

3.8.- Regidoria d'Hisenda i Patrimoni. Aprovació de reconeixement extrajudicial de 
crèdit d'obligacions exp. X2025002430 
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L’Entitat va ser fundada l’any 1888, i durant aquests anys d’història la seva evolució ha 

estat al costat dels canvis del municipi, adaptant tant les seves activitats com el marc 

legal de l’entitat a les necessitats i interessos manifestats, sempre però, perdurant el 

caràcter popular i de dinamització del poble amb l’ interès de que perdurin les arrels i les 

tradicions d’aquest. 

A més a més, el Casino Castellarenc ha treballat i treballa per a potenciar i mantenir el 

sentiment de poble i la identitat d’aquest, així com potenciar el teixit social i associatiu.  

El Casino Castellarenc organitza de manera regular i habitual en el transcurs de l´any tot 

una sèrie d´activitats de caire lúdic i cultural.  

Com a activitats més destacades cal esmentar la Festa de Pasqüetes i la Festa Major de 

Castell d´Aro, organitzades amb el patrocini de l’Ajuntament.  

Així mateix col·labora en l’organització de la Castanyada Popular i la Revetlla de Sant 

Joan.  

Cal destacar també la cessió de les sales del Casino a associacions, partits, polítics, etc 

per la celebració d´assemblees, reunions i activitats en general. (...)” 

Quart.- Es comprova que en l’Immoble pel qual es sol·licita la bonificació, es 

desenvolupen  altres activitats que no són d’especial interès,  d’acord amb l’informe emès 

per la Cap de Rendes on disposa que: 

“(...) De l’estudi de l’expedient X2019000715, resulta que en l’immoble es desenvolupa 

l’activitat de bar restaurant en una superfície de 203,35m2 i per l’activitat de l’associació 

en una superfície de 192,08m2.  

Per tant i per tot el que s’ha exposat es proposa el següent:  

Aprovar la bonificació del 95%,  tenint en compte només la superfície de 273m2 (476m2-

203m2),  on es confirma que el Casino Castellarenc desenvolupa l’activitat d’especial 

interès i utilitat municipal per concórrer circumstàncies socials, culturals i 

historicoartístiques.   (...)”  

Per tant, la Comissió Informativa de Règim Interior, Hisenda, Recursos Humans, 
Comunicació, Seguretat Ciutadana i Protecció Civil de 25 de març de 2025,  proposa al 
Ple del 31 de març  el següent: 
       

ACORD 
 
PRIMER.- Declarar que l’Immoble titularitat de l’Associació Casino Castellarenc ubicat a 

l’Av. de la Platja, 44 , és un immoble en el qual desenvolupa en 273m2 de la seva 

totalitat, activitats d’especial interès i utilitat municipal per concórrer circumstàncies 

socials, culturals i historicoartístiques.  

SEGON.- Aprovar  la bonificació del 95 per cent de l’IBI de la finca de referència per a 

l’exercici 2025, tenint en compte només la superfície de 273m2 (476m2-203m2):  
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“Revisió de tarifes   

“Durant l’any 1 i 2 les tarifes es mantenen invariables i serà a l’inici del tercer any de la 

concessió quan es revisi la tarifa i a partir d’aquest,  es revisaran anualment atenent el 

que estableix el RD 55/2017, d'acord amb la fórmula:  

T (n + 1) = T (n) x K (n + 1)” 

Segon.- En data 13 de febrer de 2025 i mitjançant registre entrada núm. E2025003102,   

FCC AQUALIA SA sol·licita l’actualització de les tarifes del contracte amb efectes 1 d’abril 

de 2025, aportant l’estudi d’actualització,  amb referència expressa a la fórmula 

automàtica d’actualització,  establerta a l’esmentada clàusula 4 del contracte i 9 del plec.  

Tercer.- En data 13 de març de 2025, el Cap de Contractació emet informe  on es 

disposa  que:  

“(…) Examinada la documentació aportada per la revisió de les tarifes del servei 

d’abastament d’aigua potable.  

Tinc a be informar :  

Que la documentació aportada i els càlculs realitzats s’ajusten en la seva totalitat a la 

formula polinòmica fixada en els plecs per la revisió de tarifes i informada favorablement 

pel Comitè de preus de la Generalitat de Catalunya.  

En la mateixa sol·licitud de revisió de tarifes es preveu incorporar a la tarifa els imports 

dels comptadors segons l’estipulat en el plec de clàusules que va regir la licitació, així 

com en el propi contracte amb una amortització a 10 anys.  

CONCLUSIÓ: S’informa favorablement la revisió de tarifes del servei d’abastament 

d’aigua potable del municipi de Castell d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró, en el termes de la 

documentació presentada.(...)”  

Quart.-  Pel que fa a la revisió de les tarifes, i referent a la incidència en el funcionament 

de la Comissió de Preus de Catalunya (CPC en endavant), de l’entrada en vigor de la Llei 

9/2017  de 8 de novembre de contractes dels sector públic, en data 3 d’abril de 2019 la 

CPC resol en el seu apartat cinquè el següent:   

“La CPC considera ajustat a dret que l’ordenança estableixi una regulació marc que faci 

possible la revisió futura de les tarifes sense necessitat d’haver de recórrer al 

procediment de modificació de l’ordenança. Aquesta regulació marc ha d’establir les 

bases per a l’actualització de les tarifes i ha d’habilitar l’òrgan que s’estimi competent de 

l’ens local per a dur a terme la revisió tarifària. En aquest cas, la CPC no haurà d’aprovar 

les revisions tarifàries que s’ajustin a la regulació marc establerta en la ordenança”.  

D’acord amb aquest precepte,  es considera adient  aprovar una regulació marc per a 

l’actualització de les tarifes en  l’ordenança aprovada per la prestació patrimonial pública 

no tributària, pel servei de subministrament d’aigua potable i altres prestacions dels 

servei, afegint un nou article amb el següent redactat:  

“Article 8. Aprovació i modificació de les tarifes 



DOCUMENT

ACTA_PLE
ÒRGAN

SECRETARIA
EXPEDIENT

PLE2025000003

Codi Segur de Verificació: 
Origen: Administració
Identificador document original: 
Data d'impressió: 05/05/2025 13 08:23
Pàgina 29 de 43

SIGNATURES

1.- Tomas Soler Navarro (TCAT) (Secretari), 10/04/2025 12:52
A

JU
N

T
A

M
E

N
T

 D
E

 C
A

S
T

E
LL

 D
'A

R
O

, P
LA

T
JA

 D
'A

R
O

 I 
S

'A
G

A
R

O
A

qu
es

t d
oc

um
en

t é
s 

un
a 

cò
pi

a 
au

tè
nt

ic
a 

de
l d

oc
um

en
t e

le
ct

rò
ni

c 
or

ig
in

al
.

 

 

29 
 

1. L’aprovació i modificació de les tarifes correspondrà al ple de la corporació municipal, 
i es revisaran, si escau, en els termes del contracte vigent amb el concessionari dels 
serveis públics d’abastament d’aigua potable del municipi, mitjançant la tramitació 
corresponent d’acord amb la normativa aplicable, tot i que s’ha de tenir present la 
resolució de la Comissió de Preus de Catalunya (CPC), de 3 d’abril de 2019, dictada 
com a conseqüència de l’entrada en vigor de la nova LCSP, que en el seu apartat 
cinquè fixa el següent: 

 

“Cinquè - La CPC considera ajustat a dret que l’ordenança estableixi una regulació 

marc que faci possible la revisió futura de les tarifes sense necessitat d’haver de 

recórrer al procediment de modificació de l’ordenança. Aquesta regulació marc ha 

d’establir les bases per a l’actualització de les tarifes i ha d’habilitar l’òrgan que 

s’estimi competent de l’ens local per a dur a terme la revisió tarifària. En aquest cas, 

la CPC no haurà d’aprovar les revisions tarifàries que s’ajustin a la regulació marc 

establerta en l'ordenança.” 

2. Les tarifes a aplicar són les que s’aprovin en aquesta ordenança i, si escau, 
s’aplicarà la revisió anual de les tarifes per aplicació de la fórmula polinòmica prevista 
en el Plec de Clàusules Administratives Particulars que regeix el contracte de 
concessió, ja que es donen les circumstàncies establertes a l’article 9 del Reial 
Decret 55/2017, de 3 de febrer, pel que es desenvolupa la Llei 9/2015, de 30 de 
març, de desindexació de l’economia espanyola. 

 

3. El concessionari,  haurà de presentar un estudi justificatiu de la sol·licitud de revisió 
tarifària del servei d’aigua potable a l’Ajuntament,  per a la seva aprovació en els 
termes fixats en el contracte.” 

 

Per tot l’exposat, la Comissió Informativa de Règim Interior, Hisenda, Recursos Humans, 

Comunicació, Seguretat Ciutadana i Protecció Civil  de 25 de març  de 2025, proposa al 

Ple del 31 de març el següent: 

ACORD 

PRIMER.-  Aprovar l’actualització de les tarifes de l’article 5 de l’Ordenança reguladora de 

la prestació patrimonial pública no tributaria,  en concepte de tarifes  de la prestació del 

servei de subministrament d’aigua potable i altres serveis accessoris a aquest amb 

efectes 1 d’abril de 2025, d’acord amb a la fórmula automàtica d’actualització establerta a 

la clàusula 4 del contracte  i 9 del plec,  per la concessió de la gestió integral del servei de 

proveïment d’aigua potable de consum humà del municipi,  signat en data 14 de març de 

2023 i que s’insereixen en l’Annex I. 

SEGON.- Aprovar provisionalment la modificació de  l’Ordenança reguladora de la 

prestació patrimonial pública no tributaria,  en concepte de tarifes  de la prestació del 

servei de subministrament d’aigua potable i altres serveis accessoris a aquest,  afegint un 

nou article 8,  per regular el procediment d’actualització de les tarifes i que s’insereixen en 

l’Annex II.  
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TERCER.- Sotmetre aquest acord i tot l’expedient administratiu a informació pública  per 

un termini de trenta dies hàbils, a l’efecte de la presentació de reclamacions i/o 

suggeriments, mitjançant la inserció del corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la 

Província, en el Diari Oficial de la Generalitat, en un diari dels de major difusió de la 

Província i en el Tauler d’ Anuncis d’aquesta Corporació.  

Transcorregut el període d’exposició pública, sense haver-se presentat reclamacions, 

l’acord d’aprovació inicial esdevindrà definitiu sense necessitat d’acord exprés, supòsit en 

el qual es publicarà íntegre en el BOP.  

L’Acord adoptat definitivament,  entrarà en vigor en el moment de la publicació íntegre del 
seu text en el BOP i hagi transcorregut el termini de 15 dies hàbils previst en l’article 65.2 
de la LBRL.   
 

******************** 
 
L’interventor llegeix la part dispositiva del dictamen. 

El Sr. Lluis Pujol explica que ara s’han complert dos anys des de l’adjudicació del 

contracte i que és normal que s’hagin d’actualitzar preus. El contracte ja recull una 

fórmula polinòmica per revisar els preus a partir dels dos anys. 

El Sr. Giraut proposa que s’informi bé al consumidor. Votarà a favor. 

La Sra. Sònia Sánchez diu que votarà en contra perquè no està d’acord amb la pujada 

de taxes i recorda que fins fa poc no teníem aigua. 

El Sr. Pedro Torres, diu que la pujada no és popular però està justificada pel consum. 

La Sra. Montserrat Rovira diu que és una taxa que recull el cost del servei, hi ha hagut 

puja de preus. No ens agrada, però si cal s’ha de fer. 

La Sra. Sandra Moya diu que s’abstindrà. 

El Sr. Lluís Pujol posa algun exemple de petits consumidors que veuran incrementada la 

factura en un 1,25.-€ i que a major diàmetre hi haurà major consum. Finalment li recorda 

a la Sra. Sánchez que ara vora en contra però que va votar a favor del contracte que 

recull aquesta revisió a partir dels dos anys. 

Votació: 

Vots a favor: 14 ( 6 PSC, 4 JUNTS, 2 BNC, 1 ERC, i 1 LVAEC) 
Vots en contra : 1 (SOM) 
Abstencions: 1 (VOX ) 
 
 
3.11.- Urbanisme i obres. Aprovació inicial de l'Ordenança Municipal de gestió de 
runes i residus de la construcció. Exp: GENE2019002730 (X2019002772) 
 
Antecedents 
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Atès que l’Ordenança municipal de gestió de runes i residus de la construcció va ser 

aprovada per acord del Ple d’1 d’octubre de 2002, publicada en el BOP de Girona núm. 

17, de 27 de gener de 2003.  

Atès que aquesta ordenança estableix disposicions generals respecte de la gestió de 

runes i residus de la construcció, especialment la gestió de les fiances corresponents, així 

com el règim sancionador i disciplinar.  

Atès que l’ordenança es fonamenta en la Llei 6/1993, de 15 de juliol, reguladora dels 

residus, modificada per la Llei 9/2008, de 10 de juliol, i derogada pel Decret legislatiu 

1/2009, de 21 de juliol, pel que s’aprova el Text refós de la Llei reguladora dels residus. 

Atès que l’ordenança es fonamenta també en el Decret 201/1994, de 26 de juliol, 

regulador dels enderrocs i altres residus de la construcció, el qual ha estat derogat pel 

Decret 89/2020, de 19 de juny, pel qual s’aprova el Programa de gestió de residus de la 

construcció de Catalunya (PROGROC), es regula la producció i gestió dels residus de la 

construcció i demolició, i el cànon sobre la deposició controlada dels residus de la 

construcció.  

Atès que el contingut de l’ordenança reguladora dels residus de la construcció no s’ajusta 

a la nova normativa vigent, per la qual cosa no resulta d’aplicació i, en conseqüència, es 

convenient derogar l’ordenança o aprovar-ne una de nova que s’ajusti al Decret 89/2020, 

de 19 de juny, pel qual s’aprova Programa de gestió de residus de la construcció de 

Catalunya (PROGROC). 

Fonaments de dret  

Primer. L’article 25.2 a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 

de Règim Local, reconeix competències als Municipis en matèria d’ordenació urbanística, 

entre d’altres, i ha estat recollida com a competència exclusiva a l’article 149 de la Llei 

orgànica 6/2006, de reforma de l’Estatut d’Autonomia de Cataluña, en els termes que 

determinen les lleis. 

Segon. L’Ajuntament té atribuïda, en la seva condició d’Administració Pública de 

caràcter territorial, la potestat reglamentària i d’autoorganització, per la qual cosa pot 

redactar i aprovat en matèria de la seva competència, els reglaments i les ordenances 

que consideri necessàries als seus interessos. 

Tercer. Atès que, amb caràcter general, les Entitats locals podran intervenir 

l’activitat dels ciutadans a través, entre d’altres, d’ordenances, segons determina l’article 

84.1 a) de la Llei 7/1985, Reguladora de les Bases de Règim Local. 

Quart. De conformitat amb l’article 71.2 del Text refós de la Llei d’urbanisme de 

Catalunya, aprovat per Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, els ajuntaments, d’acord 

amb la legislació de règim local, poden aprovar ordenances d’urbanització i d’edificació 

per regular aspectes que no són objectes de les normes dels plans d’ordenació 

urbanística municipal, sense contradir-ne ni alterar-ne les determinacions. 

Cinquè. La proposta d’ordenança s’haurà de tramitar d’acord amb els articles 47, 

49 i 70.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de Bases del Règim Local  i d’acord amb l’article 
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178 del Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, aprovat per Decret 

Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril. Per tant el procediment d’aprovació requereix: 

- Aprovació inicial pel Ple de l’Ajuntament, per majoria simple. 

- Informació pública i audiència als interessats durant un període mínim de 30 

dies, mitjançant la publicació corresponent en el tauler d’anuncis, en el BOP, en el DOGC 

i en la premsa diària, per a la presentació de reclamació i suggeriments. 

- Aprovació definitiva, que haurà de resoldre les reclamacions que s’hagin 

presentat dins de termini, i si no se’n presenten l’aprovació inicial esdevindrà definitiva. 

- Publicació en el tauler d’anuncis de la Corporació i en el BOP del text, i anunci 

de referència en el DOGC. L’ordenança no entrarà en vigor fins que hagi transcorregut el 

termini a què fa referència l’article 65.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de Bases del Règim 

Local. 

- L’ordenança s’ha de publicar també en el Butlletí Municipal (article 66 del Decret 

179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis dels 

ens locals). 

Sisè. L’article 22.2 d) de la Llei 7/1985, Reguladora de les Bases de Règim Local, 

estableix que la competència per a l’aprovació inicial de l’ordenança correspon al Ple de 

l’ajuntament. 

Es proposa al Ple l’adopció del següent 

A C O R D  

Primer. Aprovar inicialment una nova l’Ordenança municipal de gestió de runes i residus 

de la construcció, al terme municipal de Castell d’Aro, Platja d’Aro, i S’Agaró. 

Segon. Aprovar inicialment la derogació de l’Ordenança municipal de gestió de runes i 

residus de la Construcció aprovada pel Ple d’1 d’octubre de 2002, publicada en el BOP 

de Girona núm. 17, de 27 de gener de 2003. 

Tercer. Sotmetre aquests acords i tot l’expedient administratiu a informació pública  per 

un termini de trenta dies hàbils, a l’efecte de la presentació de reclamacions i/o 

suggeriments, mitjançant la inserció del corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la 

Província, en el Diari Oficial de la Generalitat, en un diari dels de major difusió de la 

Província i en el Tauler d’ Anuncis d’aquesta Corporació i web municipal, transcorregut el 

qual sense haver-se presentat cap reclamació ni suggeriment, s’entendran aprovats 

definitivament sense necessitat de nou acord.  

Quart. Derogada la vigent ordenança i aprovada definitivament la nova ordenança, es 

publicaran aquests acords així com el text  íntegre d’aquesta darrera en el Butlletí Oficial 

de la Província, entrant en vigor un cop transcorreguts quinze dies a partir de la total 

publicació. 

Així mateix, es publicaran en el tauler d’anuncis de la Corporació i web municipal  i 

s’inserirà  el corresponent edicte en el Diari Oficial de la Generalitat i en el Butlletí d’ 
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Informació Municipal, anunciant la referència del Butlletí Oficial de la Província en el qual 

s’hagin publicat els acords esmentats així com  el text de la nova ordenança.  

Cinquè. Comunicar aquests acords a l’ Administració de l’ Estat i a la Generalitat de 

Catalunya, als efectes previstos en l’article 65.3 del Reglament d’ obres, activitats i 

serveis dels ens locals, dins del termini dels quinze dies següents a l’aprovació definitiva. 

******************** 
 
El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 

El Sr. Josep Amat diu que l’objectiu és adaptar l’ordenança al programa de gestió de 

runes. 

Votació: 

S’aprova per unanimitat dels 16 membres assistents, dels 17 que integren el Ple de 

l’ajuntament. 

 
3.12.- Urbanisme i Obres. Aprovació inicial de la modificació puntual número 16 del 
Pla d’Ordenació Urbanística Municipal, per a la correcció de les alienacions del 
carrer Miramar en el tram comprès entre l’Avinguda S’Agaró i el Passeig Marítim. 
 
Atès que està previst que el carrer Miramar, en el tram comprès entre el Passeig Marítim i 

l’Avinguda S’Agaró, sigui objecte d’un projecte de reurbanització per tal de millorar la 

infraestructura viària, garantir la seguretat, adaptar-se a normatives urbanístiques i 

ambientals, millorar la qualitat de vida, la estètica urbana i la mobilitat urbanística. 

Atès que en l’estudi previ a la redacció del projecte de reurbanització del carrer Miramar, 

en el tram comprès entre el Passeig Marítim i l’avinguda s’Agaró, s’ha detectat que la 

delimitació establerta en la documentació gràfica del POUM, que fixa una amplada de 7 

metres amb una configuració de línies paral·leles és errònia, no ha tingut en compte la 

realitat física del vial existent ni l’estat actual del terreny i això genera afectacions a la 

major part de les propietats d’aquest tram, dificultant la redacció i execució d’un projecte 

de reurbanització sense grans intervencions, com l’enderroc de tanques, rampes i 

accessos (entre d’altres). 

Atès que la modificació puntual del POUM número 16, té com a objectiu corregir l’error 

detectat en la documentació gràfica del POUM en relació a les alineacions del vial del 

carrer Miramar, en el tram comprès entre el Passeig Marítim i l'avinguda S'Agaró. 

Atès que per tal d’assolir aquest objectiu, la modificació puntual del POUM núm. 16 

planteja modificar la documentació gràfica del POUM per adaptar-la a l’estat actual del 

vial i la  realitat física del terreny, en concret corregir les alineacions del carrer Miramar, 

en el tram comprès entre el Passeig Marítim i l’Avinguda S’Agaró per tal que l’amplada 

del carrer sigui de 6 metres, i aquesta actuació es portarà a terme sense afectar a la resta 

de normativa ni documentació gràfica del POUM. 
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Atès que la present modificació puntual del POUM número 16 és d’iniciativa i promoció 

pública i raona i justifica la necessitat de la iniciativa, així com l’oportunitat i conveniència 

en relació als interessos públics concurrents. 

Atès que el document complert i el document comprensiu han estat redactats pels serveis 

tècnics i jurídics municipals, segons el que preveu la disposició addicional tretzena del 

Text refós de la Llei d’urbanisme, aprovat per Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost. 

Vist que no concorre cap circumstància de les establertes a l’article 97.2 que comporti la 

necessitat d’efectuar una valoració negativa de la proposta de modificació puntual. Així 

mateix, la present modificació puntual no comporta cap modificació dels sistemes 

urbanístics d’espai lliures, zones verdes o d’equipaments esportius, ni comporta un 

increment de sostre edificable, de la densitat de l’ús residencial o de la intensitat, o la 

transformació dels usos preexistents, ni requereix un increment de les reserves per a 

sistemes urbanístics, de manera que no resulten d’aplicació els articles 98, 99 i 100 del 

Text refós de la Llei d’urbanisme.  

Atès que aquesta modificació no és objecte d’avaluació ambiental estratègica per manca 

d’efectes significatius sobre el medi ambient, ja que no està inclosa en els supòsits allà 

establerts. 

Atès que la present modificació no qualifica sòl residencial de nova implantació, i en 

conseqüència no està subjecte a la reserva d’habitatge de protecció pública, segons 

determinacions de l’article 57.3 del TRLUC. Per tant, tampoc s’escau la necessitat de 

redactar memòria social. 

Atès que concorren els supòsits dels articles 73.1 i 73.2 del TRLU, i es considera 

precedent la suspensió de llicències en tot l’àmbit de la present modificació. 

Atès que la proposta formulada justifica la innecessarietat d’incorporar informe ambiental 

o documentació ambiental, així com avaluació de mobilitat generada. 

Atès que, de conformitat amb el que disposa l’article 52.2.c) del Decret Legislatiu 2/2003, 

correspon al Ple l'aprovació inicial del planejament general del municipi i l'aprovació que 

posi fi a la tramitació municipal dels plans i altres instruments d'ordenació urbanístics. 

Per tot el que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, 

ACORDA: 

Primer. Aprovar inicialment la modificació puntual número 16 del Pla d’Ordenació 

Urbanística Municipal, per a la correcció de les alineacions del carrer Miramar, en el tram 

comprès entre l’Avinguda S’Agaró i el Passeig Marítim. 

Segon. Suspendre l’atorgament de llicències de parcel·lació de terrenys, d’edificació, 

reforma, rehabilitació o enderrocament de construccions, d’instal·lació o ampliació 

d’activitats o usos concrets i d’altres autoritzacions municipals connexes establertes per la 

legislació sectorial, per un termini màxim d’un any, en l’àmbit objecte de la present 

modificació. 
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En aplicació de l’article 102.4 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el 

Reglament de la Llei d’Urbanisme, es podran tramitar els instruments o atorgar les 

llicències fonamentats en el regim vigent que siguin compatibles amb les determinacions 

del nou planejament inicialment aprovat, en el cas que, per la naturalesa dels canvis 

proposats, no es posi en risc l’aplicació del nou planejament, una vegada definitivament 

aprovat. 

Tercer. Sotmetre aquesta modificació puntual a informació pública, pel termini d’1 mes, 

mitjançant edictes que s’han de publicar en el DOGC, a un dels diaris de premsa 

periòdica de més divulgació en l'àmbit municipal al qual es refereixi la modificació en 

tramitació i al tauler electrònic municipal. 

Quart. Sol·licitar informe als següents organismes afectats: Departament de Costes de 
l’Estat, Departament de Costes de la Generalitat i Agència Catalana de l’Aigua.  
 

******************** 
 

El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 

El Sr. Josep Amat diu que es tracta de corregir una determinació del POUM per adaptar-

lo a la realitat existent i ho explica. 

Votació: 

S’aprova per unanimitat dels 16 membres assistents, dels 17 que integren el Ple de 

l’ajuntament. 

 
4.- Mocions 
 
4.1.- Moció del Grup Municipal SOM-Tots per l'Empordà de rebuig al Macro Parc 
Eòlic Marí i el corresponent projecte per l'Àrea Zaper Leba-1, anomenat 
Mediterràneo-1 (promogut per Repsol Renovables, SA) 
 
Títol del dictamen: 

Moció del Grup Municipal SOM-Tots per l'Empordà de rebuig al Macro Parc Eòlic 

Marí i el corresponent projecte per l'Àrea Zaper Leba-1, anomenat Mediterràneo-1 

(promogut per Repsol Renovables, SA) 

Text del dictamen: 

MOCIÓ DE REBUIG AL MACRO PARC EÒLIC MARÍ I EL CORRESPONENT  

PROJECTE PER L’ÀREA ZAPER LEBA-1, ANOMENAT MEDITERRANEO-1  

(promogut per Repsol Renovables, S.A. )  

Un cop coneguda la proposta de MACRO PARC EÒLIC MARÍ així com el corresponent  

projecte per a l'àrea ZAPER LEBA-1, anomenat Mediterraneo-1 i promogut per Repsol  
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Renovables, S.A. constatem que ens trobem davant d’una agressió sense precedents i  

de conseqüències irreversibles als valors mediambientals, paisatgístics, socials,  

econòmics i culturals de tot l’Empordà (Alt i Baix Empordà) i la zona del Baix Ter a la  

comarca del Gironès. Amb la present moció volem mostrar i argumentar la contundent  

oposició a aquest projecte, tant en relació a la part marina com al tram de línia terrestre  

per a la seva connexió elèctrica.  

La Carta Europea d’Ordenació del Territori defineix aquest concepte com l’expressió  

espacial de la política econòmica, social, cultural i ecològica de tota la societat; i planteja,  

com a objectius fonamentals de l’ordenació del territori, el desenvolupament equilibrat  de 

les regions, la millora de la qualitat de vida, la gestió responsable dels recursos  naturals i 

la protecció del medi ambient, i la utilització racional del territori. Tot això,  establint com 

una de les seves característiques principals que ha de ser plenament  democràtica i 

participativa. Considerem que el projecte vulnera aquests principis per als  IMPACTES 

QUE GENERA AL CONJUNT DEL TERRITORI, AIXÍ COM ALS SEUS HÀBITATS, TAN 

MARINS COM TERRESTRES:  

-El projecte suposarà uns impactes molt negatius en el medi natural, marí, cultural, social  

i econòmic, ja que causarà un gran afectació en les migracions locals i estacionals de  

cetacis i aus marines que hi ha a la zona. No és compatible amb la protecció  

mediambiental de l’àrea on es planteja instal·lar, que constitueix el patrimoni natural  marí 

més important de Catalunya.  

-L’activitat pesquera també patirà un greu perjudici a causa de l’impacte sonor i visual  

fins el punt que els pescadors es plantegen la seva subsistència. Es situa en una zona  

actualment en reserva de pesca per una gestió sostenible dels caladors i suposarà la  

pèrdua d’uns caladors històrics molt importants d’alevinatge de peix. 

-El sector turístic i nàutic es veuran també molt afectats ja que es malmetrà el seu  

principal actiu que és el paisatge, que és un intangible de gran valor que genera milers  

de milions anuals pels diversos agents del territori que tenen com a activitat principal el  

turisme, tan el local com el nacional i/o internacional. En aquest sentit és incontestable  

que l’impacte visual en el conjunt del paisatge marí i terrestre és enorme. Representarà  

la desaparició de l’horitzó natural del mar, provocant unes dràstiques i irreparables  

conseqüències des del Cap de Creus, passant pel Golf de Roses, la plana Empordanesa  

i el Montgrí.  

-Bona part dels nuclis urbans de Sant Pere Pescador, Empúries, Cadaqués, Roses,  

Castelló d’Empúries, l’Escala, Torroella amb l’Estartit, Pals i Begur quedaran  

perfectament encarats al macro parc. Les cales i paratges de gran interès de tota la  

Costa Brava Nord, mundialment reconegudes, perdran el seu horitzó.  

-El pas de la línia terrestre de connexió amb les subestació elèctrica de la Farga  

representarà una «cicatriu» al territori pel qual passa de manera que els termes  

municipals de Pals, Serra de Daró, Fontanilles, Palau-Sator, Gualta, Ullastret, Parlavà,  

Rupià, Foixà, La Pera, Sant Joan de Mollet, Bordils, Celrà, Cervià de Ter, Sant Julià de  

Ramis-Medinyà i rodalies es veuran altament afectats amb una devaluació clara del seus  
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valors paisatgístics, patrimonials i naturals, tot introduint un impacte incompatible amb  

l’entorn pel qual transcorre la línia.  

-Es genera una problemàtica afegida per una major exposició de la població a les ones  

electromagnètiques al llarg del pas de la línia terrestre. En aquest sentit cal exigir  

l’aplicació del principi de precaució (en vigor a la UE).  

-Es crea una devaluació irreversible dels espais agraris pels quals transcorre la línia i es  

malmeten els valors naturals del territori que són molt valorats per locals i visitants, ja  

que la línia terrestre transcorre dins i/o per zones molt properes a espais patrimonials i  

naturals d’alt interès i amb proteccions delimitades, com pot ser el conjunt arqueològic  de 

la ciutat ibèrica d’Ullastret (jaciment ibèric més important de Catalunya), zones de  

protecció especial d’interès natural (PEIN) i Xarxa natura 2000, a les ribes del Ter o el  

sistema d’arrossars, zona d’interès agrari i/o paisatgístic dels arrossars, etc...  

-La línia terrestre transcorre per un territori amb una densitat considerable de nuclis de  

població d'origen històric i gran valor cultural, situats a pocs quilòmetres entre ells, amb  

un important nombre de masos i habitatges en sòl no urbanitzable. Per tant en un territori  

certament poblat on els impactes negatius d’aquesta línia serien, doncs, ben presents  en 

la vida quotidiana dels habitants i visitants. A més es situa en certs trams en espais  molt 

pròxims als nuclis urbans o inclús dins zones urbanes.  

-El projecte impactarà definitivament en l’essència de l’Empordà i la zona del Baix Ter  al 

Gironès, patrimoni de la cultura i de la història de la Mediterrània.  

A més, pensem que la proposta d’un macro parc eòlic marí respon a un model  

d’explotació de les grans multinacionals que controlen el mercat de l’energia i venen la  

producció a l’autopista energètica explotant de forma indiscriminada i interessada el  

territori. Al mateix temps, som plenament conscients de la urgència i la necessitat del  

canvi de les energies fòssils i nuclears a les renovables, i per això,  

APOSTEM PER:  

-Un model que ha de tendir a la democratització de l’energia a partir de l’autogeneració  

adequada a les necessitats i més respectuosa en la seva implantació, aplicant els 

Plans de transició energètica de manera coherent als principis de respecte pels 

ecosistemes  naturals, la biodiversitat i les pròpies activitats humanes que es 

desenvolupen al territori.  

-Seguir les directrius de la Diputació de Girona i la Generalitat de Catalunya, per  

l’aplicació del model de transició energètica descentralitzat i participatiu; el qual pugui  

aportar rendiments directes a les empreses i ciutadania del territori, basat, a l’Empordà  i 

Gironès.  

-L’obtenció d’energia solar en espais de generació en zones ordenades urbanísticament  i 

amb el menor impacte ambiental possible, a prop dels grans llocs de consum, al mateix  

temps que amb la constitució de comunitats locals d’ús compartit tal com les promou la  

Unió Europea.  
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-La producció d'electricitat a partir de fonts renovables que tinguin en compte la  

participació de la població local que es veuen afectats pels projectes.  

-Els mandats del Parlament de Catalunya, que aposten per la implementació de les  

energies renovables amb diàleg social i prioritzant projectes que tinguin en compte la  

proximitat de la producció elèctrica als centres de consum.  

-La necessitat de impulsar els projectes cooperatius, comunitaris, ciutadans i  

d'autoproducció, tot prioritzant l'ús dels terrenys industrials per la implantació de  l'energia 

solar fotovoltaica.  

-Incorporar de forma restrictiva i obligatòria mesures que minimitzin els impactes  derivats 

dels projectes (menor dimensió dels aerogeneradors, ubicació adient de parcs  

fotovoltaics i eòlics, soterrament de línies elèctriques, ja siguin de mitja, alta i/o molt alta  

tensió, etc..).  

-Prioritzar i promoure parcs fotovoltaics que per exemple es poden implantar en pèrgoles  

en grans aparcaments en superfície, en cobertes privades i d’edificis i equipaments  

públics, en espais altament artificialitzats, en corredors existents d’infraestructures,  

mitjançant l'agrovoltaica, etc...  

Estem convençuts que projectes com el macro parc eòlic marí de la Costa Brava Nord i  

d’altres de les mateixes característiques que es puguin presentar no és l’únic camí cap  a 

les energies renovables. Sobre la base d’aquests antecedents, es proposa l’adopció  dels 

següents   

Per tot això exposat, es proposa al Ple l’adopció del següents ACORDS:  

Primer. Aprovar aquesta moció per mostrar el rebuig al macro parc eòlic marí i el  

corresponent projecte per l’àrea ZAPER LEBA-1, anomenat «Mediterraneo-1»  (promogut 

per Repsol Renovables, S.A. ).  

Segon. Demanar al Departament de Territori, Habitatge i Transició Ecològica de la  

Generalitat de Catalunya que es posicioni inequívocament en contra de la imposició  

d’aquest projecte i doni suport a les reivindicacions dels municipis afectats.  

Tercer. Fer arribar aquest acord al Departament de Territori, Habitatge i Transició  

Ecològica de la Generalitat de Catalunya, a Repsol Renovables S.A., al Ministerio para  la 

Transición Ecológica y el Reto Demográfico i al Ministerio de Industria y Turismo. També 

a la Diputació de Girona i als Consells Comarcals del Baix Empordà, Alt Empordà  i 

Gironès.  

Quart. Fer-ne difusió a través dels canals habituals de l’Ajuntament, les xarxes socials i  

els mitjans de comunicació.  

******************** 
 
L’alcalde proposa debatre les dues mocions ja que l’objecte és el mateix, encara que la 

votació s’haurà de fer diferenciada. Els grups municipals es mostren d’Acord. 



DOCUMENT

ACTA_PLE
ÒRGAN

SECRETARIA
EXPEDIENT

PLE2025000003

Codi Segur de Verificació: 
Origen: Administració
Identificador document original: 
Data d'impressió: 05/05/2025 13 08:23
Pàgina 39 de 43

SIGNATURES

1.- Tomas Soler Navarro (TCAT) (Secretari), 10/04/2025 12:52
A

JU
N

T
A

M
E

N
T

 D
E

 C
A

S
T

E
LL

 D
'A

R
O

, P
LA

T
JA

 D
'A

R
O

 I 
S

'A
G

A
R

O
A

qu
es

t d
oc

um
en

t é
s 

un
a 

cò
pi

a 
au

tè
nt

ic
a 

de
l d

oc
um

en
t e

le
ct

rò
ni

c 
or

ig
in

al
.

 

 

39 
 

 

La Sra. Sònia Sánchez defensa la moció presentada per SOM-Tots per l’Empordà, fent 

un resum de la part expositiva d’aquesta. 

El Sr. Pedro Torres diu que la seva moció és contraria de la de SOM. Explica que hi ha 

una normativa europea que s’ha de complir per evitar la contaminació i exposa la moció 

presentada pel seu grup. 

El Sr. Joan Giraut diu que veu bé les dues mocions però que els arguments de la del Sr. 

Torres els veu més garantistes. 

La Sra. Montserrat Rovira diu que les veu complementàries i afirma que la proposta de 

Repsol està mal feta i explica perquè ho afirma. Diu que votarà a favor de les dues. 

La Sra. Sandra Moya diu que comparteix la moció de SOM però no la part expositiva. 

Diu que VOX aposta per una sobirania energètica nacional que inclou també l’energia 

nuclear, que es considera energia verda per la UE. No volen un parc eòlic, així que hi 

votaran a favor. 

El Sr. Pedro Torres diu que, en general podria compartir la moció de SOM però hi ha 

aspectes que no comparteix, no obstant la votarà a favor. 

La Sra. Immaculada Gelabert diu que li ha sorprès la moció de SOM ja que no afecta al 

municipi quan SOM sempre es mostra en contra de mocions d’aquest tipus. Diu que 

respecta la idea de trobar fórmules d’energies renovables però no a cap preu i creu que el 

territori s’ha de preservar per això hi votaran a favor, en bé de la comarca però sense que 

sigui un precedent. 

El Sr. Pedro Torres diu que òbviament calen els estudis de les afectacions possibles. 

També votarà a favor, diu. 

El Sr. Alcalde diu que el PSC està d’acord en part amb les dues mocions però no les 

comparteix i aclareix el perquè. Diu que la Generalitat va aprovar una pla per obtenir el 

50% de l’energia renovable l’any 2030. Mentre Espanya va arribar ja al 52% l’any 2023, a 

Catalunya només s’ha aconseguit el 13,2%. Explica els problemes tecnològics previstos. 

Els parcs eòlics marítims a Espanya ja estan establerts en un pla i a Catalunya només pot 

haver el de Roses, cap més. 

Votació de la moció de SOM: 

Vots a favor: 7 (4 JUNTS, 1 SOM, 1 ERC i 1 VOX) 
Vots en contra: 7 (6 PSC i 1 LVAEC) 
Abstencions: 2 BNC 
 

Vist l’empat de vots es procedeix a una segona votació en que decidirà el vot de qualitat 

de l’alcalde si persisteix l’empat, d’acord amb l’article 21.1.c) de la Llei 7/1985, de 2 

d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local. 
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4.2.- Moció de LVAEC en relació al Projecte de Parc Eòlic Marí per a l'Àrea Zaper 
Leba-1 
 
Títol del dictamen: 

Moció del Grup municipal LVAEC en relació al projecte de Parc Eòlic Marí per l'Àrea 

Zaper Leba-1 

Text del dictamen: 

MOCION EN RELACION AL PROYECTO DE PARQUE EOLICO MARINO PARA EL AREA 

 ZAPER LEBA-1 QUE PRESENTA EL GRUPO MUNICIPAL LAVEC 

Una vez conocidos los nuevos proyectos de energía Eolica flotante que pretenden 

presentarse a la convocatoria del MITECO para ejecutar el parque eólico marino previsto 

adentrándose más de 20 km a la altura del Golfo de Rosas. 

 Dado el debate que este parque eólico ha suscitado en el territorio, con plataformas de 

oposición y preocupación ciudadana en general. 

 Atendiendo que las instituciones europeas han determinado una estrategia energética 

que aporte seguridad e independencia respecto de los recursos de otros países y que 

esta estrategia pasa por aprovechar la energía solar y eólica y también la eólica marina. 

 Compartimos que el calentamiento del Mediterráneo es hoy por hoy la principal amenaza 

para la Biodiversidad y que urge la sustitución de los combustibles fósiles por energías 

renovables con el fin de evitar males mayores. 

 Entendemos que el Empordà tiene unos recursos eólicos privilegiados que no son ajenos 

a esta realidad y que es necesario la colaboración institucional para escoger y aplicar las 

mejores y más adecuadas alternativas. 

 Por lo tanto, consideramos que las Entidades Municipales no pueden quedar al margen 

de las decisiones que afectan a nuestro territorio. 

 Así mismo creemos que de la misma forma que se han de planificar en el ámbito marino 

el mejor emplazamiento para los parques eólicos, no es de recibo que no se realice una 

planificación de por donde ha de pasar la línea de evacuación en el ámbito terrestre. 

 Dado que la planificación y ordenación del territorio es una competencia exclusiva de la 

Generalitat y el Gobierno tiene todas las herramientas para evitar un caos en los trazados 

cuyas consecuencias es aumentar el descontento social y ciudadano 

 Entendemos que es función de esta corporación velar por el interés general del Municipio 

y plantear las dudas razonables que los proyectos eólicos puedan suscitar. 

 El Grupo de LAVEC, (LA VALL D’ARO EN COMUN), propone al pleno del Ajuntament de 

Castell d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró  los siguientes acuerdos. 

 Reclamar al Ministerio para la Transición Ecológica y el Reto Demográfico, (MITECO), y 

la Generalitat de Catalunya que aporte la información veraz y concreta sobre los datos y 
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estudios disponibles a fin y efecto de evitar que este vacío se llene de informaciones 

falsas o poco contrastadas. 

  

1. Que se concrete la fase de dialogo social con el territorio prevista en el Real decreto 
962/2024 de 24 de septiembre lo más rápido posible con tal de que los Ayuntamientos 
tengan un canal de referencia formal.   

2. Pedir al Departamento de Territorio, Vivienda y Transición Ecológica de la Generalitat de 
Catalunya que, haciendo uso de sus competencias en materia de ordenación de territorio, 
aborde lo más rápido posible la planificación de la línea de evacuación del parque eólico 
marino en el ámbito terrestre buscando el trazado con menor impacto sobre las personas 
y el entorno natural.  

3. Hacer llegar este acuerdo al Departamento de Territorio, Vivienda y Transición Ecológica 
de la Generalitat de Catalunya, al Ministerio para la Transición Ecológica y el Reto 
Demográfico ,a la Diputación de Girona y a los Consejos Comarcales del Baix Emporda, 
Alt Emporda y el Girones.  

4. Hacer difusión a través de los medios locales de la propuesta de acuerdos.    
 

******************** 

Votació: 

Vots a favor: 9 (4 JUNTS, 2 BNC, 1 ERC, 1 LVAEC i 1 VOX) 
Abstencions: 7 (6 PSC i 1 SOM) 
 
 
5.- Assumptes urgents 
 
No n’hi ha cap 
 
 
6..- Precs i preguntes 
 
La Sra. Ofèlia Castillo diu que en el carrer Ciutat de Palol, la inexistència de separació 

entre zona de vianants i de circulació de vehicles provoca inseguretat i proposa  que es 

col·loquin jardineres que separin les dues zones i pintar línies al paviment. 

El Sr. Joan Giraut proposa que es posi en coneixement de tots els veïns de l’edifici de 

l’Av. de la Llum de Castell d’Aro l’existència d’aparcaments en venda de propietat de 

l’ajuntament. 

La Sra. Sònia Sánchez formula els següents precs i preguntes: 

- Sobre la ubicació de la marquesina i parada de bus de Castell d’Aro. 
- Proposa que es facin gestions per aconseguir més freqüència de busos que surten de 
Castell d’Aro. Ara només n’hi ha cinc al dia. 
- Demana que es facin gestions perquè hi ha presència d’un pediatra al CAP diàriament. 
Ara només n’hi ha dos matins a la setmana. 
 
El Sr. Pedro Torres formula els següents precs i preguntes: 
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- Sobre la preocupació pel tancament del CAP de Castell d’Aro. 
- Sobre les obres il·legals a la zona verda de La Conca per part del xalet de l’ex futbolista. 
 

La Sra. Montserrat Rovira s’interessa també per les obres a la zona verda esmentada 

pel Sr. Torres. 

La Sra. Sandra Moya formula els següents precs i preguntes: 

- A que es destinarà la participació corresponent al Fons de Cooperació Municipal. 
- Sobre el decret de venda de l’aparcament número 11 de l’edifici de l’Av. de La Llum de 
Castell d’Aro. 
- Quin destí se li han donat als 20.000.-€. d’ajuda per la DANA donats a la Creu Roja. 
- Demana que es faci més manteniment de les voreres atès que hi ha moltes 
reclamacions patrimonials presentades i això pot suposar un cost important per 
l’ajuntament. 
- Sobre el projecte d’urbanització de la zona de Ridaura. 
- Sobre la proposta de reducció de parades del mercat, quina alternativa hi ha per les 70 
famílies que quedaran en atur?. 
 

El Sr. Marc Medina contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades 

amb la seva regidoria:  

- Sobre la presència de pediatra al CAP, contesta que la competència és de la 
Generalitat. Estem en la mateixa situació que l’any passat per manca de pediatres 
sembla,  l’ajuntament traslladarà a la Generalitat la necessitat, diu. 
- Quant al tancament del CAP de Castell d’Aro, diu que no sap res i que s’informarà. 
 
El Sr. Joan Amat contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades amb 

la seva regidoria: 

-  Sobre la proposta del carrer Ciutat de Palol, per la inexistència de separació entre zona 
de vianants i de circulació de vehicles, diu que s’ha der mirar perquè els carrers de 
plataforma única com aquest aniran en augment. 
- Sobre la marquesina de bus a Castell d’Aro diu que encara no s’ha pres la decisió. 
- Quant a la freqüència de busos des de Castell d’Aro, diu que s’està gestionant ampliar-
la. 
 

La Sra. Dolors Escobar contesta que estem a l’espera de la justificació dels 20.000.-€. 

d’ajuda per la DANA donats a la Creu Roja. 

El Sr. Josep Amat contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades amb 

la seva regidoria: 

- Diu que si que està diferenciada la zona de vianants del la de circulació de vehicles, al 
carrer Ciutat de Palol i que no es veu bé posar-hi elements urbans. 
- Quant a les reclamacions patrimonials per caigudes a les voreres, diu que hi ha un pla 
de millora que s’aplica cada any, però sempre hi ha algun tram on s’aixeca alguna peça. 
- Sobre el projecte d’urbanització de Ridaura, explica les reunions informatives amb els 
veïns afectats i convida a la Sra. Moya al seu despatx per veure el projecte. 
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El Sr. Lluís Pujol explica la tramitació en la venda dels aparcaments de l’ajuntament de 

l’edifici de l’Av. de La Llum de Castell d’Aro. 

L’Alcalde, contesta algunes preguntes formulades i complementa algunes explicacions 

que han donat els regidors: 

- Sobre el tancament del CAP de Castell d’Aro diu que no té cap notícia però que 
l’ajuntament ho tornarà a posar sobre la taula. Diu que manquen pediatres per cobrir 
llocs. 
- Sobre les obres a la zona verda de La Conca, remet als regidors interessats ala 
comissió informativa d’obres per tractar aquests assumpte. 
- Quant al destí de la subvenció de la participació corresponent al Fons de Cooperació 
Municipal de la Diputació, diu que es destinarà a les inversions aprovades per enguany. 
 

I no havent-hi més assumptes a tractar, el Sr. Alcalde aixeca la sessió quan són les onze 

del vespre, i perquè en quedi constància dels assumptes tractats i dels acords adoptats, 

estenc aquesta acta que signa el Sr. Alcalde i que certifico amb la meva signatura 

 
Vist i plau       El secretari  
L’alcalde 
 

 




